



NEGERI PULAU PINANG

**MESYUARAT PERTAMA
PENGGAL PERTAMA
DEWAN UNDANGAN NEGERI
KEEMPAT BELAS**

**PENYATA RASMI
MAJLIS ANGKAT SUMPAH
AHLI-AHLI DEWAN UNDANGAN
NEGERI**

2 OGOS 2018 (KHAMIS)

Dikeluarkan oleh

**BAHAGIAN DEWAN UNDANGAN NEGERI
PULAU PINANG**

2 OGOS 2018 (KHAMIS)

Kandungan	Muka Surat
KEHADIRAN AHLI YANG BERHORMAT	3 - 4
PENGUMUMAN OLEH SETIAUSAHA DEWAN UNDANGAN NEGERI	5
PENGUMUMAN OLEH YAB. KETUA MENTERI	5
UCAPAN YANG DI-PERTUA DEWAN UNDANGAN NEGERI	5 - 6
ANGKAT SUMPAH OLEH AHLI-AHLI DEWAN UNDANGAN NEGERI PULAU PINANG.	6 - 14
PELANTIKAN TIMBALAN YANG DI-PERTUA DEWAN UNDANGAN NEGERI	14
UCAPAN PENANGGUHAN OLEH YANG DI-PERTUA DEWAN UNDANGAN NEGERI	14

LAPORAN PERSIDANGAN

MESYUARAT PERTAMA PENGAL PERTAMA

DEWAN UNDANGAN NEGERI PULAU PINANG YANG KEEMPAT BELAS

Tarikh : 2 OGOS 2018 (KHAMIS)
Masa : 9.30 Pagi
Tempat : Dewan Undangan Negeri
Lebuh Light, George Town
Pulau Pinang.

HADIR

Bil.	Nama	Jawatan/Ahli Kawasan
1	YB. Dato' Law Choo Kiang	Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri
2	Y.A.B. Chow Kon Yeow	Ketua Menteri / Padang Kota
3	YB. Dato' Ir. Haji Ahmad Zakiyuddin Bin Abd. Rahman	Timbalan Ketua Menteri I / Pinang Tunggai
4	YB. Prof. Dr. P. Ramasamy A/L Palanisamy	Timbalan Ketua Menteri II / Perai
5	YB. Chong Eng	Padang Lalang
6	YB. Jagdeep Singh Deo A/L Karpal Singh	Datuk Keramat
7	YB. Phee Boon Poh	Sungai Puyu
8	YB. Dr. Afif Bin Bahardin	Seberang Jaya
9	YB. Zairil Khir Johari	Tanjung Bunga
10	YB. Dato' Haji Abdul Halim Bin Hussain	Batu Maung
11	YB. Yeoh Soon Hin	Paya Terubong
12	YB. Soon Lip Chee	Bagan Jermal
13	YB. Teh Lai Heng	KOMTAR
14	YB. Lim Guan Eng	Air Putih
15	YB. Dr. Hajah Norlela Binti Ariffin	Penanti
16	YB. Lee Khai Loon	Machang Bubuk
17	YB. Jason Ong Khan Lee	Kebun Bunga
18	YB. Lim Siew Khim	Sungai Pinang
19	YB. Khaliq Mehtab Bin Mohd Ishaq	Bertam
20	YB. Mustafa Kamal Bin Ahmad	Telok Ayer Tawar
21	YB. Satees A/L Muniandy	Bagan Dalam
22	YB. Heng Lee Lee	Berapit
23	YB. Gooi Hsiao-Leung	Bukit Tengah
24	YB. Goh Choon Aik	Bukit Tambun

Bil.	Nama	Jawatan/Ahli Kawasan
25	YB. H'ng Mooi Lye	Jawi
26	YB. Dr. Amar Pritpal Bin Abdullah	Timbalan YDP Dewan Undangan Negeri / Sungai Bakap
27	YB. Zulkifli Bin Ibrahim	Sungai Aceh
28	YB. Lee Chun Kit	Pulau Tikus
29	YB. Gooi Zi Sen	Pengkalan Kota
30	YB. Ong Ah Teong	Batu Lancang
31	YB. Syerleena Binti Abdul Rashid	Seri Delima
32	YB. Joseph Ng Soon Siang	Air Itam
33	YB. Kumaresan A/L Aramugam	Batu Uban
34	YB. Dato' Saifuddin Nasution Bin Ismail	Pantai Jerejak
35	YB. Azrul Mahathir Bin Aziz	Bayan Lepas
36	YB. Haji Mohd Tuah Bin Ismail	Pulau Betong
37	YB. Zolkifly Bin Md. Lazim	Telok Bahang
38	YB. Muhammad Faiz Bin Fadzil	Permatang Pasir
39	YB. Muhamad Yusoff Bin Mohd. Noor	Ketua Pembangkang / Sungai Dua
40	YB. Nor Hafizah Binti Othman	Permatang Berangan
41	YB. Mohd. Yusni Bin Mat Piah	Penaga

AHLI-AHLI YANG HADIR MENGIKUT BAHAGIAN I BAB 3 PERKARA 6A PERLEMBAGAAN NEGERI PULAU PINANG.

Bil.	Nama	Jawatan
1	YB. Dato' Seri Haji Farizan Bin Darus	Setiausaha Kerajaan Negeri
2	YB. Dato' Anas Bin Ahmad Zakie	Penasihat Undang–Undang Negeri
3	YB. Puan Sarul Bahiyah Binti Haji Abu	Pegawai Kewangan Negeri

TURUT HADIR

Cik Maheswari A/P Malayandy	-	Setiausaha Dewan Undangan Negeri
Encik Mohd Roshidi Bin Azmi	-	Timbalan Setiausaha Dewan Undangan Negeri

Dewan mula bersidang pada jam 9.30 pagi.

Setiausaha Dewan:

Ahli-ahli Yang Berhormat, Mesyuarat Pertama Dewan Undangan Negeri Yang Keempat Belas dimulakan sekarang.

Bacaan Doa.

Timbalan Setiausaha Dewan:

Bacaan Doa.

Setiausaha Dewan:

Ahli-ahli Yang Berhormat, Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri telah menetapkan hari ini 2 haribulan Ogos 2018 sebagai hari permulaan Mesyuarat Pertama Penggal Pertama Dewan Undangan Negeri Yang Keempat Belas. Melalui pengisytiharan pada 26 Jun 2018 dan diwartakan pada 28 Jun 2018. Mesyuarat akan bersidang sehingga semua urusan mesyuarat selesai.

Ahli-ahli Yang Berhormat, menurut Perkara 20 Perlembagaan Negeri Pulau Pinang dan mengikut aturan yang dinyatakan dalam Peraturan Mesyuarat (1) Majlis Mesyuarat Dewan Undangan Negeri akan menjalankan urusan memilih Tuan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang. Saya telah menerima satu cadangan untuk pemilihan Tuan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri. Cadangan itu telah dikemukakan oleh Yang Amat Berhormat Ketua Menteri dalam surat beliau bertarikh 19 Julai 2018.

Oleh yang demikian, saya dengan segala hormatnya mempersilakan Yang Amat Berhormat Ketua Menteri untuk mencadangkan pemilihan Tuan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri.

YAB. Ketua Menteri:

Selamat pagi dan Salam Harapan Puan Setiausaha. Mengikut Peraturan (1) Peraturan-peraturan Majlis Mesyuarat Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang, saya mencadangkan supaya Yang Berbahagia Dato' Law Choo Kiang dipilih menjadi Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri dan mengikut Peraturan Mesyuarat 1(2), saya telah memastikan bahawa beliau bersetuju untuk berkhidmat sebagai Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri sekiranya dipilih.

Timbalan Ketua Menteri I:

Assalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh. Puan Setiausaha saya mohon menyokong.

Setiausaha Dewan:

Terima kasih. Adakah cadangan-cadangan yang lain untuk jawatan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri? Jika tiada Ahli-ahli Yang Berhormat oleh sebab seorang sahaja yang dicadangkan dan disokong menjadi Tuan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri maka menurut Peruntukan Peraturan Mesyuarat 1(3) saya dengan ini mengisytiharkan Yang Berhormat Dato' Law Choo Kiang dipilih sebagai Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang.

Maka dengan itu, Majlis Mesyuarat dengan segala hormatnya mempersilakan Yang Berhormat Dato' Law Choo Kiang mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagaimana yang tertera dalam Jadual Pertama Perlembagaan Negeri Pulau Pinang dan seterusnya menandatangani sumpah tersebut.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Saya, Law Choo Kiang setelah dilantik memegang jawatan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawanya saya akan menunaikan kewajipan jawatan itu dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawanya saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi, serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Setiausaha Dewan:

Yang Berhormat Dato' Law Choo Kiang dijemput ke kerusi Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Ahli-ahli Yang Berhormat, selamat pagi dan salam sejahtera kepada semua ingin terlebih dahulu saya ingin mengucapkan ribuan terima kasih atas kepercayaan dan keyakinan Ahli-ahli Yang Berhormat kepada saya untuk memimpin Dewan yang mulia ini khususnya Ahli-ahli Yang Berhormat Pembangkang tidak lari keluar sewaktu saya angkat sumpah.

Ahli-ahli Yang Berhormat di atas kepercayaan yang diberikan, saya akan berusaha untuk menjalankan tugas saya dan kewajipan saya sebagai Yang di-Pertua Dewan Undangan yang begitu penting sekali dengan seberapa sempurna demi menegakkan dan mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang serta memastikan semua Peraturan-peraturan Mesyuarat Dewan Undangan Negeri dipatuhi. Di kesempatan ini juga, saya ingin mengucapkan setinggi-tinggi tahniah kepada Yang Berhormat-Yang Berhormat kerana dipilih sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang dalam Pilihan Raya Umum Ke-14 yang lalu.

Sehubungan itu, atas kepercayaan dan keyakinan yang diberikan oleh rakyat untuk mewakili kepentingan mereka dalam Dewan yang mulia ini saya berharap Ahli-ahli Yang Berhormat perlu mematuhi Peraturan-peraturan Mesyuarat dengan penuh disiplin, berintegriti dan bertanggungjawab tanpa mengira kedudukan dan fahaman politik. Lawan tetap lawan, kawan tetap kawan, Dewan tetap Dewan. Bagi memastikan kelancaran perjalanan mesyuarat Dewan Undangan Negeri adalah penting sekali lagi saya menegaskan untuk setiap Ahli-ahli Yang Berhormat memahami dan mematuhi peraturan dan saya berharap Ahli-ahli Yang Berhormat dapat membenarkan sepenuhnya ruang dan peluang untuk mengambil bahagian dalam perbahasan agar suara dan permasalahan rakyat dapat disampaikan di dalam Dewan yang mulia ini dan biarlah perbahasan Ahli-ahli Yang Berhormat ringkas, padat, relevan dan memberi impak.

Semoga sidang Dewan pada kali ini dapat dimanfaatkan sepenuhnya oleh Ahli-ahli Yang Berhormat demi kesejahteraan rakyat dan pembangunan Negeri Pulau Pinang.

Akhir kata, sekali lagi saya ucapkan ribuan terima kasih kepada semua Ahli-ahli Yang Berhormat. Sekian.

Setiausaha Dewan:

Angkat sumpah oleh Ahli-ahli Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Padang Kota mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah. Dipersilakan.

YAB. Ketua Menteri:

Saya, Chow Kon Yeow setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dan dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi, serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Pinang Tunggal mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Timbalan Ketua Menteri I:

Saya, Ahmad Zakiyuddin bin Abd. Rahman setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi, serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Perai mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Timbalan Ketua Menteri II:

Saya, P. Ramasamy a/l Palanisamy setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Padang Lalang mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah. Dipersilakan.

Ahli Kawasan Padang Lalang (YB. Chong Eng):

Saya, Chong Eng setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Datok Keramat mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Datok Keramat (YB. Jagdeep Singh Deo A/L Karpal Singh):

Saya, Jagdeep Singh Deo a/l Karpal Singh setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Sungai Puyu mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Sungai Puyu (YB. Phee Boon Poh):

Saya, Phee Boon Poh setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Seberang Jaya mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Seberang Jaya (YB. Dr. Afif bin Bahardin):

Saya, Afif bin Bahardin setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Tanjung Bungah mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Yang Berhormat Ahli Kawasan Tanjung Bungah (YB. Zairil Khir Johari)

Saya, Zairil Khir Johari setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Batu Maung mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Batu Maung (YB. Dato' Haji Abdul Halim Bin Hussain):

Bismilahirrahmanirrahim. Saya, Abdul Halim Bin Hussain setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Paya Terubong mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Paya Terubong (YB. Yeoh Soon Hin):

Saya, Yeoh Soon Hin setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Bagan Jermal mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Bagan Jermal (YB. Soon Lip Chee):

Saya, Soon Lip Chee setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Sungai Bakap mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Sungai Bakap (YB. Dr. Amar Pritpal Bin Abdullah):

Saya, Dr. Amar Pritpal Bin Abdullah setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Air Putih mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Air Putih (YB. Lim Guan Eng):

Saya, Lim Guan Eng setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang..

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Pantai Jerejak mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Pantai Jerejak (YB. Dato' Saifuddin Nasution Bin Ismail):

Azubillahi syamiulalim himinassyaitonirajim, bismillahi rahmanir rahim. Saya, Saifuddin Nasution bin Ismail setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai

yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan KOMTAR mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan KOMTAR (YB. Teh Lai Heng):

Saya, Teh Lai Heng setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Sungai Pinang mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Sungai Pinang (YB. Lim Siew Khim):

Saya, Lim Siew Khim setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Penanti mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Penanti (YB. Dr. Hajah Norlela Binti Ariffin):

Bismillahi rahmanir rahim. Saya, Dr. Norlela Binti Ariffin setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan, Yang Berhormat Ahli Kawasan Machang Bubuk mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Machang Bubuk (YB. Lee Khai Loon):

Saya, Lee Khai Loon setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Batu Lancang mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Batu Lancang (YB. Ong Ah Teong):

Saya, Ong Ah Teong setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Bagan Dalam mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Bagan Dalam (YB. Satees A/L Muniandy):

Saya, Satees A/L Muniandy setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Bayan Lepas mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Bayan Lepas (YB. Azrul Mahathir Bin Aziz):

Bismillahirrahmanirrahim. Saya, Azrul Mahathir Bin Aziz setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Permatang Pasir mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Permatang Pasir (YB. Muhammad Faiz Bin Fadzil):

Bismillahirrahmanirrahim. Saya, Muhammad Faiz Bin Fadzil setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Kebun Bunga mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Kebun Bunga (YB. Jason Ong Khan Lee):

Saya, Ong Khan Lee setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Bukit Tengah mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Bukit Tengah (YB. Gooi Hsiao-Leung):

Saya, Gooi Hsiao-Leung setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Seri Delima mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Seri Delima (YB. Syerleena Binti Abdul Rashid):

Saya, Syerleena Binti Abdul Rashid setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Pulau Tikus mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Pulau Tikus (YB. Lee Chun Kit):

Saya, Lee Chun Kit setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Telok Bahang mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Telok Bahang (YB. Zolkifly Bin Md. Lazim):

Saya, Zolkifly Bin Md. Lazim setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Bertam mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani surat sumpah.

Ahli Kawasan Bertam (YB. Khalid Mehtab Bin Mohd Ishaq):

Bismillahirrahmanirrahim. Saya, Khalid Mehtab Bin Mohd Ishaq setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Batu Uban mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Batu Uban (YB. Kumaresan A/L Aramugam):

Saya, Kumaresan A/L Aramugam setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Telok Ayer Tawar mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Telok Ayer Tawar (YB. Mustafa Kamal Bin Ahmad):

Saya, Mustafa Kamal Bin Ahmad setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Air Itam mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Air Itam (YB. Joseph Ng Soon Siang):

Saya, Joseph Ng Soon Siang setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Jawi mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Jawi (YB. H'ng Mooi Lye):

Saya, H'ng Mooi Lye setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Pulau Betong mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Pulau Betong (YB. Tuan Haji Mohd Tuah Bin Ismail):

Bismillahirrahmanirahim. Saya, Mohd Tuah Bin Ismail setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Bukit Tambun mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Bukit Tambun (YB. Goh Choon Aik):

Saya, Goh Choon Aik setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Pengkalan Kota mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Pengkalan Kota (YB. Gooi Zi Sen):

Saya, Gooi Zi Sen setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Berapit mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Berapit (YB. Heng Lee Lee):

Saya, Heng Lee Lee setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Sungai Acheh mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Sungai Acheh (YB. Zulkifli Bin Ibrahim):

Saya, Zulkifli Bin Ibrahim setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Sungai Dua mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Sungai Dua (YB. Muhamad Yusoff Bin Mohd.Noor):

Bismillahirrahmannirahim. Saya, Muhamad Yusoff Bin Mohd Noor setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Permatang Berangan mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Permatang Berangan (YB. Nor Hafizah Binti Othman):

Saya, Nor Hafizah Binti Othman setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Dipersilakan Yang Berhormat Ahli Kawasan Penaga mara ke depan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

Ahli Kawasan Penaga (YB. Mohd. Yusni Bin Mat Piah):

Auzubillahimalahsyaitonnirojim, bismillahiruhmanirohim. Saya, Mohd. Yusni Bin Mat Piah setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Undangan bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Ahli Yang Berhormat maka dengan itu selesailah upacara mengangkat sumpah Ahli Dewan Undangan Negeri. Sekarang mesyuarat diteruskan dengan urusan berikutnya.

Setiausaha Dewan:

Pelantikan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri. Ahli Yang Berhormat saya telah menerima satu cadangan untuk pemilihan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri. Cadangan itu telah dikemukakan oleh Yang Amat Berhormat Ketua Menteri dalam suratnya bertarikh 19 Julai 2018. Oleh yang demikian, saya dengan segala hormatnya mempersilakan Yang Amat Berhormat Ketua Menteri untuk mencadangkan pemilihan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri.

YAB. Ketua Menteri:

Yang Berhormat Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri, saya mohon mencadangkan bahawa Yang Berhormat Dr. Amar Pritpal Bin Abdullah, Ahli Kawasan Sungai Bakap dipilih menjadi Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri. Yang Berhormat Ahli Kawasan Sungai Bakap telah menyatakan bahawa beliau sanggup berkhidmat sebagai Timbalan Yang di-Pertua sekiranya dipilih.

Timbalan Ketua Menteri I:

Yang Berhormat Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri saya mohon menyokong.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Terima kasih. Ada cadangan lain untuk jawatan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri? Jika tiada, saya mengisytiharkan Yang Berhormat Dr. Amar Pritpal bin Abdullah, Ahli Kawasan Sungai Bakap dipilih menjadi Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang sekarang.

Dijemput Ahli Kawasan Sungai Bakap mara kehadapan untuk mengangkat sumpah sebagaimana yang tertera dalam jadual pertama Perlembagaan Negeri Pulau Pinang dan seterusnya menandatangani sumpah tersebut.

Timbalan Yang di-Pertua Dewan:

Saya, Dr. Amar Pritpal bin Abdullah setelah dilantik memegang jawatan Timbalan Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini mengangkat sumpah dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan jawatan itu dengan jujur dengan segala daya upaya saya bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan kepada Persekutuan dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

Yang di-Pertua Dewan Undangan Negeri:

Ahli-Ahli Yang Berhormat, mengikut Subperaturan 4A(1) Peraturan-peraturan Majlis Mesyuarat Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang, maka saya ingin di sini mengumumkan Yang Berhormat Tuan Muhamad Yusoff Bin Mohd. Noor, Ahli Kawasan Sungai Dua telah dipilih sebagai Ketua Pembangkang.

Ahli-ahli Yang Berhormat saya menjemput Ahli-ahli Yang Berhormat untuk sesi bergambar sebelum ke dewan makan nanti dan seterusnya Ahli-ahli Yang Berhormat, Dewan ditangguhkan. Dewan akan bersidang semula pada 3 Ogos 2018 jam 9.30 pagi.

Dewan ditangguhkan pada jam 10.55 pagi.